
 

 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders (via tussenkomst van de griffie) 

 

Diemen, 15 april 2019 

Betreft: EU-milieurapport 2019 in relatie tot biomassacentrale 

 

Geacht College, 

Het document van de Europese Commissie ‘Evaluatie van de uitvoering van het milieubeleid 

2019 Landverslag Nederland’ van 4 april 2019 gaat o.a. in op de luchtkwaliteit in Nederland. 

Op het gebied van luchtkwaliteit is er enige vooruitgang geboekt, maar nog steeds reden tot 

grote zorg: in 2015 waren er 1900 vroegtijdige sterfgevallen te wijten aan stikstofdioxide, 

9800 aan fijnstofconcentraties en nog eens 290 aan ozonconcentraties. 

De Nederlandse regering heeft besloten om te streven naar het behalen van de doelen voor 

luchtvervuiling van de WHO, die strenger zijn dan die van de EU. Maar de WHO-waarden 

zouden nog te hoog zijn, en verder verlaagd moeten worden. De Gezondheidsraad heeft ook 

aanbevolen om bepaalde emissies te verlagen, waaronder de uitstoot door houtstook en andere 

lokale bronnen. De Gezondheidsraad geeft aan dat er meer internationale afspraken nodig 

zijn, vooral gericht op de emissies van de industrie en elektriciteitscentrales. 

In de prioritaire acties voor 2019 wordt gesteld dat de reductie van stikstof-emissies versneld 

moet worden. De hoeksteen van het beleid is de richtlijn industriële emissies. Volgens het 

genoemde document geeft deze richtlijn burgers sterke rechten op toegang tot relevante 

informatie en op deelname aan de vergunningenprocedure. Vervolgens wordt ook gerefereerd 

aan de Beste Beschikbare Technieken.  

Tijdens de informatiebijeenkomst op 29 maart op IJburg werd gesteld dat de te bouwen 

biomassacentrale in Diemen onder minder zware voorwaarden zou gaan draaien dan de in 

2006 vergunde centrale in Alkmaar. Het lijkt erop alsof de centrale in Diemen (bewijsbaar?) 

met minder Best Beschikbare Technieken zou gaan worden gebouwd en geëxploiteerd, en 

méér stikstof en andere stoffen zou gaan uitstoten dan de centrale van Alkmaar. 

Tenslotte lijkt de publieke opinie te kantelen wat betreft het kappen van bos en het gebruik 

van houtafval als grondstof voor biomassacentrales, nu ook blijkt dat er grote behoefte bestaat 

aan bomen, bos en herbebossing, niet alleen in Nederland, maar ook wereldwijd, om de CO2-

uitstoot te beperken. De kritiek op de Nederlandse bosbeheerders die bospercelen kappen om 

subsidie-technische redenen wordt inmiddels ook breed gedeeld. Zie hiervoor ook het bericht 

van Duurzaam Dorp Diemen over het standpunt van internationale natuurorganisaties tegen 

biomassa. 



Een en ander is voor onze fractie aanleiding om uw college de volgende vragen te stellen: 

1. Heeft u kennisgenomen van dit document? 

 

2. Geeft dit document u aanleiding tot nieuwe inzichten die de gemeente kunnen 

ondersteunen in de strijd tegen de biomassacentrale in Diemen? Zo ja, welke? 

3a. Bent u met ons van mening dat de strijd tegen de biomassacentrale niet alleen met 

 politiek-juridische argumenten gevoerd moet worden, maar ook meer nadruk gelegd 

 zou moeten worden op bewustwording en brede actie? 

3b. Indien uw antwoord bevestigend is, wilt u dat als college ook (meer) faciliteren? 

 

Met dank voor uw aandacht en beantwoording, 

Namens de fractie van de Ouderenpartij Diemen, 

 

Peter Prins  

Evert den Heijer 

 

 


